
Hersenletsel in het gezin
Drie boeken 
Als een kind hersenletsel oploopt heeft dat een enorme impact op het hele 
gezin: het kind zelf, de broers en zussen en de ouders. Zo’n gezin moet nu haar 
informatie en steun in een wirwar aan bronnen zien te vinden. 
Wij, de professionals, dromen er al jaren van om al die bronnen te bundelen in 
een totaalpakket voor het hele gezin. Dat staat nu op stapel!
Eind augustus 2024 verschijnen twee van de drie boeken, namelijk die voor 
kinderen met NAH en die voor de broer of zus van. In 2025 volgt het boek voor 
de ouders.

Wat kun je verwachten?
Elk boek staat vol met tips, informatie, oefeningen, herkenbare verhalen, invullijstjes, tekenruimte, 
verwijzingen, enzovoort. Doe-boeken dus waar het kind, de zus of broer of de ouder zichzelf in zal 
herkennen, kan onderzoeken hoe het nu precies bij hem of haar zit, informatie kan opzoeken en 
hopelijk zal ontdekken dat niemand er alleen voor hoeft te staan.

Nieuws 
Schrijf je in door een mail te sturen naar info@breindok.nl met 
vermelding Nieuws Hersenletsel in het gezin. Je krijgt dan 
updates over de uitgaven en je kunt je vroegtijdig inschrijven.

Wie zijn wij?
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Rose van Thiel

Al bijna 26 jaar werk ik als psycho-
loog en coördinator met kinderen, 
jongeren en jong volwassenen met 
NAH bij Breinsupport, een experti-
se-afdeling gericht op Onderwijs en 
NAH. Daarvoor werkte ik bij revalida-
tiecentrum Leijpark. 
Mijn ervaring ligt ook op het per-
soonlijke vlak als zus van een overle-
den broer met NAH. Daardoor weet 
ik hoe belangrijk het is om aandacht 
te besteden aan alle gezinsleden. Ik 
draag dan ook de boeken voor het 
hele gezin een warm hart toe.

Ik ben kinderergotherapeut in het 
Wilhelmina Kinder-Ziekenhuis en het 
Prinses Máxima Centrum voor kinde-
roncologie. Al 15 jaar voel ik me be-
trokken bij kinderen met NAH. Door 
mijn ervaring in de poliklinische en 
klinische revalidatie en de acute fase 
in het ziekenhuis heb ik alle fases van 
het herstel van NAH meegemaakt. 
Met de gezinsaanpak zoals we die 
met de boeken voor ogen hebben, 
hoop ik de zorg voor kinderen met 
NAH verder te verbeteren.

Sinds 2008 ben ik psycholoog bij 
Basalt Revalidatie (voorheen Sophia 
Revalidatie). Vanaf dat moment ligt 
mijn hart bij kinderen en jongeren 
met NAH en hun gezinnen. Ik vind 
het belangrijk dat zowel de zichtba-
re als onzichtbare gevolgen van NAH 
bespreekbaar worden. Gelijktijdig is 
aandacht voor het kind of de jongere 
met NAH én de rest van het gezin van 
groot belang. De verschillende boe-

ken sluiten hier perfect op aan.


